
Gniezno, dn. 08.05.2023 

Agnieszka Rzempała-Chmielewska 

Radna Gminy Gniezno 

 

Szanowna Pani Wójt 

Maria Suplicka 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady 

Gminy Gniezno 

 

Zapytanie nr 15/23/Z/ARC 

Zgodnie z §25 Statutu Gminy Gniezno składam zapytanie o następującej treści:  

Proszę o wyjaśnienie jaki charakter miał wyjazd do Londynu - prywatny czy służbowy - osób 

piastujących funkcje publiczne, tj. Wójta Gminy Gniezno Marii Suplickiej i Radnego Jakuba Fryzy,  

o którym opinia publiczna dowiedziała z oficjalnego profilu Gminy Gniezno na Facebooku w dniu 

29 kwietnia br.  

 

Uzasadnienie:  

W dniu 29 kwietnia br. na oficjalnym Fan Page Gminy Gniezno na Facebooku została opublikowana 

następująca informacja, cyt.: „Mieszkańcy Gminy Gniezno wraz z Wójt Marią Suplicką oraz radnym 

Jakubem Fryzą z odwiedzinami w Londynie, a konkretnie w Polskim Ośrodku Społeczno-Kulturalnym” 

(jak w załączniku). 

W związku z powyższym proszę o uzasadnienie powyższego wpisu, czy wyjazd ten miał charakter 

prywatny czy służbowy? Jeśli prywatny to dlaczego oficjalny Fan Page Gminy Gniezno jest 

wykorzystywany do wybiórczej promocji wizerunku osób publicznych? A jeśli służbowy to dlaczego 

inni członkowie Rady Gminy Gniezno nie zostali poinformowani o możliwości udziału w wyjeździe? 

No i jakie zadanie Gminy Gniezno było realizowane w trakcie tej wizyty zagranicznej? 

 

 

                                

   z poważaniem  

 

 



Załącznik do zapytanie nr 15/23/Z/ARC  

z dnia 08.05.2023 

 

 

 


